

## 今年时尚款式光学眼镜 平光镜 老花眼镜

产品名称	今年时尚款式光学眼镜 平光镜 老花眼镜
公司名称	临海市先通眼镜有限公司
价格	.00/个
规格参数	镜片材料:A C材料 镜片颜色:客户自定 镜架材料:金属纯钢材料
公司地址	临海市杜桥镇川椒路4-125号
联系电话	86 0576 85526598

## 产品详情

镜片材料	A C材料	镜片颜色	客户自定
镜架材料	金属纯钢材料	镜架颜色	客户自定
款式	最新	品牌	凯妮儿
OEM	可以	型号	XT-5698
品质	优	式样	通用式
眼镜结构	框架		

临海市先通眼镜有限公司是一家以眼镜产品为主的进出口企业，现有合作眼镜成品生产企业25家，眼镜配件制造企业6家。年生产出口能力为5000万副以上成品眼镜，能生产各种高中低档成品眼镜。公司主导产品为太阳眼镜，光学眼镜，老花眼镜，儿童眼镜、防护眼镜、礼品眼镜、3d眼镜与各种眼镜配件。同时自行设计、开发、生产钛等其它材料镜架。公司产品全部出口至欧美、东南亚和中东地区。

公司创建多年以来，以市场为导向，大力推进技术创新与管理创新，通过研究开发高技术含量的高档专利金属镜架并投入市场，并凭借一流的技术开发能力、强大的生产能力、及时的交货能力、优质的质量保证能力、良好的商业信誉和一切为了客户的核心经营理念，已经成为各地眼镜品牌企业的重要供应商和战略合作伙伴，公司的经济实力、生产规模、技术实力也不断提高。优秀的技术创新能力、强大的生产能力和及时发现并满足客户潜在、现实需求的能力为公司三大核心竞争力。而支撑这三大能力的基础则是公司拥有一批优秀的技术、管理和销售人才。在产品制造上，公司通过引进国内外先进生产设备和检测设备，大力引进、培养优秀生产管理、质量管理人才及熟练技术工人，采用现代先进、科学管理理念、方法及“企业资源计划”erp系统等信息化工具，保证质优价廉的产品及时到达客户手中，从而在产品品质、成本、交货期上领先于竞争对手。公司网址：[www.yamaocn.com](http://www.yamaocn.com)

竭诚欢迎国内外新老客户来我公司订货咨询，我们将为您提供一流的订单前、中、后服务。

linhai city xiantong glasses co.,ltd. is a import and export ebterprise main about glasses.we have 25 glasses enterprise and 6 eyewear accessories manufactures to co-production .we can product more than 50million or more finished glasses, can produce a variety of high middle and low finished glasses. company"s leading products for the sun glasses,

optical glasses, reading glasses, children glasses, protective glasses, gifts glasses, 3d glasses with a variety of glasses accessories. at the same time to design

our comp[any was found for years , market-oriented, and vigorously promote technological innovation and management innovation , research and development high-tech patented metal frame and put into the marke and depend on the first-class technology development capability, strong production capacity, timely delivery cargo capacity, excellent quality assurance capabilities, a good business reputation and the core business philosophy of customers are our god ,become the major glasses suppliers and strategic partners in various regions ' glasses company .the economic strength, production scale, technology strength of our company is also rising fast . outstanding technical innovation, strong production capacity and the ability to discover than meet the customer ' s needs is the three core competencies of our company . the ability to support these basis of three point is the company has a group of excellent technical, managerial and marketing personnel . in the product manufacturing, our company introduction advanced production equipment and testing equipment, vigorously introducing and cultivating outstanding production management, quality management personnel and skilled workers, adopt the advanced science and management concepts, methods and "enterprise resource planning" erp system etc. make sure that the product our customer get is cheap and good quality , dustinguished us to our competitors in product ' s quality , cost and timely delivery.

we are welcome the new and old customers make a order consultation to our company . we will try our best to provide you our best service.